# TUVNORD

# **QHSE Policy**

QSHEM/001/A1

Issue no.: 3

Issue date: 01/01/2025

Revision No.: 0 **Revision date:** 

TUV NORD Egypt is considered as one of TUV NORD							
GROUP	companies.	TÜV	NORD	is a	Germany	ال	
company working in the field of Inspection, training and							
certification							

تعتبر شركة TÜV NORD Egypt هي إحدى شركات مجمو TÜV NORD GROUP الألمانية العالمية العاملة في مجا التفتيش والتدريب ومنح الشهادات الدولية.

TÜV NORD Egypt approach depends mainly on implementation of certification and inspection principles as per ISO 17021:2015, ISO 17065:2012 and ISO 17020:2012 requirements.

تعتمد منهجية التدقيق والمنح بشركة TÜV NORD Egypt أساسا على تطبيق مبادئ المنح لمتطلبات الاعتماد الواردة بالمواصفات القياسية ISO 17021:2015, ISO 17065:2012 , ISO القياسية 17020:2012

trial Service Department is considered as one from the TÜV NORD Egypt company's departments which is providing inspection, testing, monitoring and analysis for a wide range in the industrial sector such as (Oil & Gas – Automotive – Aerospace – Education – Healthcare – Information Technology – Railway Industry – Food Industry ...., etc.).

وقسم الخدمات الصناعية هو أحد أقسام شركة تى أو فاو نورد ايجيبت الذي يعمل على تقديم خدمات الفحص والتفتيش والاختبار والمراقبة لمختلف أنواع المجالات الصناعية (الغاز والبترول ـ السيارات ـ الفضاء الجوى – التعليم – الصحة – تكنولوجيا المعلومات – السكك الحديدية - الأغذية - ....).

### Company's top management committed to:

### وتهدف الإدارة العليا للشركة للنواحي الآتية:

- Maintain and extend the accreditation / inspection scopes either from efficiency or from effectiveness point of view.
- الحفاظ على وزيادة مجال الاعتماد من خلال التحسين المستمر لعملية المنح والتفتيش سواء من ناحية الفاعلية أو من ناحية الكفاءة.
- To be reputable, prime service provider emphasizes that certification is carried out as per the accreditation / inspection scopes and meeting ISO 9001:2015 requirements.
- أن تصبح الشركة أحد ممولى الخدمة الرئيسيين ذوي السمعة الحسنة مع التأكيد على أن عمليات المنح والتفتيش يتم تنفيذها طبقا لمجال الاعتماد وتقى بمتطلبات المواصفة العالمية ISO 9001:2015
- The company's approach depends mainly on protecting and maintaining the environment and occupational health and safety of its employees and providing a safe and suitable workplace. therefore, TÜV NORD Egypt has been established, implemented and maintained an HSE Management system complying with ISO 14001:2015 & ISO 45001:2018.
- تعتمد منهجية العمل بشركة تى أو فاو نورد ايجيبت أساسا على المحافظة على البيئة و سلامة و أمان و صحة عامليها و تو فير بيئة عمل أمنة و مناسبة. ولذا قامت الشركة بإنشاء وتطبيق وصيانة نظام إدارة للبيئة والسلامة والصحة المهنية يتوافق مع متطلبات المواصفات القياسية العالمية ISO14001:2015 و ISO14001:2015

## company's top management committed to the following issues:

### وتلتزم الإدارة العليا للشركة بالنواحي الآتية:

- Offering a high quality, competitive pricing service hence adds value to our clients
- تقديم خدمة ذات جودة عالية بسعر منافس ومن ثم تحقيق قيمة إضافية

Pollution prevention.

منع كافة أنواع التلوث.

لعملائنا

Zero incidents.

لا حو ادث منع الإصابات والأمراض الصحية.

- Prevention of injuries and ill health. Complying with all applicable legal and other
- التوافق مع المتطلبات والتشريعات القانونية الخاضع لها نشاط الشركة وكذا أبه متطلبات أخرى متعلقة بالبيئة والسلامة الصحبة المهنبة.
- requirements to which the company subscribes to the environment & occupational health and safety.
- Setting annual objectives and programs for environmental and occupational health & safety ensuring the effective implementation of this policy.

	•	Potential hazard identification and updating resulted	إعداد أهداف وبرامج سنوية للبيئة والسلامة والصحة المهنية تضمن	•
		from the company's activities and operations, risk	التطبيق الفعال لهذه السياسة.	
	•	assessment and risk control.  Continual evaluation of significant environmental	تحديد وتحديث الأخطار المحتملة الناتجة عن أنشطة وعمليات الشركة	•
	aspects resulted from the company's activities and operations.	وتقييم شدة المخاطر لها ووضع الضوابط للسيطرة عليها.		
	•	Continual improvement to the effectiveness of the	النقييم المستمر للتأثير البيئي الملحوظ الناتج عن أنشطة وعمليات	•
		environmental and occupational health and safety	الشركة.	
		management systems.	التحسين المستمر لفاعلية نظام إدارة البيئة والسلامة والصحة المهنية.	•
	8	Communicating and making this policy available for all employees and interested parties.  Reviewing periodically this policy to ensure its	نشر وإتاحة هذه السياسة للعاملين بالشركة ولكافة الأطراف / الجهات	•
	•	suitability for the company activities	التي لها علاقة عمل بالشركة.	
			مراجعة هذه السياسة بصفة دورية للتأكد من أنها مناسبة لنشاط الشركة	•
	•	Maintain the integrity of the parent company.	تكوين كيان واحد مع الشركة الأم.	•
	•	Ensure staff competence and understand TÜV NORD Egypt policies and implement the relevant documents.	التأكد من كفاءة فريق العمل وتفهمهم لسياسات TÜV NORD وقيامهم بتطبيق الوثائق التي تؤكد ذلك.	•
	•	TÜV NORD Egypt offers its services to all organizations regardless their size without discrimination or pre-conditions that might affect impartiality.	تقدم شركة TÜV NORD Egypt خدماتها – طبقا لمجال الاعتماد المنشآت المختلفة بغض النظر عن حجم هذه المنشآت دون تمييز أو شروط مسبقة قد تؤثر بالسلب أو بالإيجاب على حيادية عملية المنح أو التفتيش.	•
- 1				

## Approved TÜV NORD Egypt

## Ahmed Marei Managing Director

Copy No. (1)